
 

Innlandet fylkes råd for mennesker med nedsatt funksjonsevnes behandling av sak 
9/2024 i møte den 12.09.2024: 

Vedtak: 

Innlandet fylkes råd for personer med funksjonsnedsettelse har følgende kommentar til 

strategien: 

• Det står ingenting om funksjonsnedsatte i dokumentet.  

• Universell utforming er ikke nevnt 

• Dokumentet skal være overordnet, men oppleves som for omfattende og ambisiøst – 

hva vil vi egentlig prioritere/spisse?  

• Store mangler når det gjelder målgruppa for rådet 

• Vi må bidra til et godt samfunn for alle; med mer enn minimumsløsningene i Tek17.  

 

Behandling: 

Saken ble grundig diskutert, og følgende ble kommentert: 

• Det står ingenting om funksjonsnedsatte i dokumentet.  

• Universell utforming er ikke nevnt 

• Dokumentet skal være overordnet, men oppleves som for omfattende og ambisiøst – 

hva vil vi egentlig prioritere/spisse?  

• Store mangler når det gjelder målgruppa for rådet 

• Vi må bidra til et godt samfunn for alle; med mer enn minimumsløsningene i Tek17.  

  

Kommentarene oversendes som rådets innspill til saken. 

  

 

 


